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Być może będzie konieczne usprawnienie instalacji odwadniającej. Zimą obiekt jest nieużytkowany, więc ewentualne inwestycje odbędą się w
przyszłym roku. (fot. Beata Pierzchała)

Makowski amfiteatr zmienił się w zbiornik wodny. Muszla koncertowa znajduje się w
zagłębieniu terenu, a to dość problematyczne położenie. Każde większe opady mogą
zakończyć się zgromadzeniem dużej ilości deszczówki.

Ostatnie opady deszczu spowodowały, że pod koniec zeszłego tygodnia makowski amfiteatr niemal
utonął pod wodą. Wójt podchodzi do problemu z właściwym sobie poczuciem humoru.

– Najwyżej zrobimy tam lodowisko dla mieszkańców – mówi z uśmiechem wójt Jerzy Stankiewicz. –
Zima coraz bliżej, woda już jest, więc lodowisko będzie jak się patrzy.

Po dłuższej rozmowie przechodzimy na nieco poważniejszy ton rozmowy. – Mówiąc już serio, to nie
zamierzam teraz wypompowywać stamtąd wody – mówi wójt. – Nie planujemy teraz robić
organizować tam żadnych imprez, mamy na tę porę roku odpowiednie miejsce. Nowa hala sportowa
pomieści wszystkich chętnych podczas ewentualnych gminnych wydarzeń.
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